

ORDER OF REFERENCE

Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons of Tuesday, May 3, 1988:

Mr. Fennell, from the Striking Committee, presented the Sixty-first Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the Legislative Committees of this House to study the following Bills be composed of the Members listed below:—

—Bill C-264, An Act to amend the Criminal Code (instruments and literature for illicit drug use);

Members

Daubney	Jepson
Domm	Kaplan
Grisé	Robinson—7
Horner	

Pursuant to Standing Order 93(1), the Report was deemed adopted.

ATTEST

ROBERT MARLEAU

Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Extrait des Procès-verbaux de la Chambre des communes du mardi 3 mai 1988:

M. Fennell, du Comité de sélection, présente le soixante et unième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Votre Comité recommande que les Comités législatifs de la Chambre devant étudier les projets de loi énumérés ci-dessous se composent des députés dont les noms suivent:—

—Projet de loi C-264, Loi modifiant le Code criminel (documentation et instruments pour l'utilisation de drogues illicites).

Membres

Daubney	Jepson
Domm	Kaplan
Grisé	Robinson—7
Horner	

Conformément à l'article 93(1) du Règlement, ce rapport est réputé avoir été adopté.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes

ROBERT MARLEAU